

輔導科 108 年度 6 月份機關研究看板

The Research Bulletin Board in June, 2019

1. 矯正人員再繼續教育專題演講

2019 On-The-Job Training For The Addiction Professionals of Sindian Drug Abuser Treatment Center

6 月 6 日下午於行政大樓二樓大會議室辦理「矯正人員再繼續教育專題演講」，邀請臺灣基隆地方檢察署檢察官蕭擁濤擔任講師，演講主題為「毒品相關法律在法庭上的實務運用」，計有本所同仁 14 名、外聘講師 4 名(共 18 名)人員參加。

In the afternoon of June 6, we held the 2019 on-the-job training for the addiction professionals of our center. We invited the prosecutor Yong-Zhen Xiao, Taiwan Keelung District Prosecutors Office to give the speech about the application of the drug related regulations and laws. There are 14 professionals in and 4 out of the center attending the speech.

相關照片



相關照片





2. 108 年新店戒治所第一次個案研討會

2019 First Case Conference in Sindian Drug Abuse Treatment Center

6 月 18 日下午於行政大樓二樓大會議室辦理「108 年新店戒治所第一次個案研討會」，就財團法人利伯他茲教育基金會所提出之個案進行討論，計有本所同仁 14 名、利伯他茲教育基金會 4 名及新北市毒品危害防制中心、台北市就業服務站人員各 1 名(共 20 名)人員參加。

In the afternoon of June 18, we held the 2019 first case conference in the conference room of our center. The workers of the Libertas Foundation reported their cases and there are 20 persons, including 14 workers of our center, 4 of Libertas Foundation, 1 of the Drug Prevention And Control Center, New Taipei City Government and 1 of the Employment Service Station, Taipei City Government attending the activity.

相關照片

相關照片



3. 本所專業人員經驗交流參訪(至法務部調查局)

Our visit to Investigation Bureau, Ministry of Justice

6月26日下午由所長帶領本所同仁共16人，至法務部調查局進行參訪，實地了解對於毒品查緝、檢驗等業務，並就毒品相關議題進行經驗交流與討論。

In the afternoon of June 26, the superintendent led the 15 colleagues to visit Investigation Bureau, Ministry of Justice. The aim is to understand the drug investigation and tests business. We also shared our work experiences and discussed the drug related questions with the investigators.

相關照片

相關照片

